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Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Dzień dobry, witam Państwa bardzo serdecznie na 37 sesji Rady Miejskiej w Chojnie. Witam bardzo 
serdecznie panią burmistrz Barbarę Rawecką, witam zastępcę burmistrza, panią mecenas, 
naczelników wydziałów, zaproszonych gości oraz Szanowną Radę. Panią skarbnik również witam 
bardzo serdecznie. W punkcie pierwszym mamy otwarcie sesji oraz stwierdzenie quorum. W związku 
z tym proszę o potwierdzenie swojej obecności. Dziękuję. Na podstawie listy obecności stwierdzam, 
iż obecnych jest 14 radnych, jeden radny jest nieobecny, w związku z tym możemy podejmować 
prawomocne uchwały. Przechodzimy do kolejnego punktu, punkt drugi, przyjęcie protokołu z 34 sesji 
rady z 17 czerwca 2021 roku. Proszę o stanowiska. Dziękuję, Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
Kolejny punkt, trzeci, przyjęcie protokołu z 35 sesji rady z 30 czerwca 2021 roku. Dziękuję, protokół 
został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt, czwarty, przyjęcie protokołu z 36 sesji Rady Miejskiej 
z dnia 23 lipca. Również został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt, piąty, przedstawienie porządku 
obrad. Czy państwo radni życzą sobie, abym przedstawił? Jest znany, mieliśmy dzisiaj wspólne 
posiedzenie komisji, nie widzę takiej potrzeby. Tak? Kolejny punkt, szósty, informacja burmistrza 
o pracach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Oddaję głos pani burmistrz Barbarze 
Raweckiej.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Dziękuję uprzejmie. Panie przewodniczący, Wysoka Rado, ponieważ odbyły się trzy sesje, ale podczas 
niektórych nie zdawałam sprawozdania, więc pozwolę sobie przypomnieć jeszcze rzeczy, które działy 
się w czerwcu. 20 czerwca odbyły się u nas zawody drugiej rundy mistrzostw Polski w quadcrossie 
i motocrossie strefy Polski Zachodniej. Burmistrz objął je patronatem honorowym, w związku z tym 
byliśmy tam obecni. Zawody odbyły się na bardzo wysokim poziomie i z pewnością mogę stwierdzić, 
że jest to świetna promocja naszego miasta w Polsce i za granicą, ponieważ uczestniczyli zawodnicy 
zarówno z całego kraju, z Polski, jak i zza granicy. 24 czerwca podpisałam umowę na dofinansowanie 
w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg z Wojewodą Zachodniopomorskim Zbigniewem 
Boguckim. Tym razem otrzymaliśmy na drugi etap budowy ulicy Dojazdowej. Przypomnę, że to jest 
ulica, która prowadzi na lotnisko. Otrzymaliśmy kwotę 884.022,67 zł i ogłosiliśmy przetarg. Mamy 
wyłonionego wykonawcę, którym jest firma Dankom. Wartość wyniosła 1.137.902 zł i 96 groszy. 
26 czerwca podpisałam umowę na dofinansowanie z Rządowego Funduszu Inwestycyjnego Inwestycji 
Lokalnych dla Gmin Popegeerowskich. Złożyliśmy taki wniosek, udało nam się otrzymać środki 
na budowę rurociągu tłocznego kanalizacji sanitarnej od miejscowości Strzelczyn do lokalnej 
oczyszczalni ścieków w miejscowości Grzybno. Na tę inwestycję otrzymaliśmy 870.000 złotych. 
W odbiorze tego grantu uczestniczyła również pani radna, zarówno pani radna, jak i sołtys z Grzybna, 
pani Beata Malecka. 26 czerwca również uczestniczyliśmy w otwarciu mostu Siekierki w Siekierkach 
wraz z tarasem widokowym. Później mieliśmy jeszcze spotkanie z grupą detektorystów, czyli 
poszukiwaczy skarbów na lotnisku, a później uczestniczyliśmy w festynie rodzinnym w Nawodnej. Tak, 
że to był taki dzień od rana do wieczora. 5 lipca uczestniczyłam i niektórzy Państwo mieli też okazję 
uczestniczyć w Operowym Zawrocie Głowy, to jest programie arii i pieśni ze światowego repertuaru 
takich kompozytorów między innymi, jak Mozart, Bizet czy Donizetti. Koncert odbył się w bibliotece 
miejskiej i tutaj organizatorem była biblioteka, jak i Centrum Kultury, a wśród występujących wystąpiła 
również nasza mieszkanka i również pracownik Centrum Kultury, z czego się bardzo cieszę, pani 
Aleksandra Bałachowska-Jagusz. Naprawdę zachęcam Państwa do udziału w tychże występach, chyba, 
że ktoś nie lubi muzyki poważnej, ale naprawdę na bardzo wysokim poziomie stoją te koncerty. 
10 lipca otworzyliśmy Chojeńskie Lato Kulturalne. Jest to cykl imprez i chciałam przypomnieć, 
że imprezy odbywają się co mniej więcej dwa tygodnie. Motywem przewodnim tegorocznej edycji jest 
muzyka świata. Można było posłuchać muzyki cygańskiej, greckiej, irlandzkiej, żydowskiej, 
amerykańskiej, no i oczywiście polskiej. Ostatnia impreza z tego cyklu odbędzie się teraz w najbliższy 
weekend. Podczas tych imprez również były dodatkowe atrakcje dla gości i turystów. Chciałam 
przypomnieć, że po raz pierwszy mieliśmy taką możliwość, że można było wejść na wieżę widokową 



w tym roku, ale także zwiedzić Kościół Mariacki i Chojnę z przewodnikiem. Jest to o wiele ciekawsze, 
jeżeli jest przewodnik i oprowadzi wycieczkę czy grupę. Mieliśmy możliwość zobaczenia prezentacji 
Kół Gospodyń Wiejskich i myślę, że wiele osób, które chciały przyjść i zabawić się, niekoniecznie 
musiały się spotkać z gwiazdą, ale na pewno warto było posłuchać niektórych zespołów. 16 lipca w sali 
ślubów, czyli w tej, gdzie teraz jesteśmy, złożyłam życzenia i wręczyłam pamiątkowe medale pięciu 
parom za długoletnie pożycie małżeńskie, czyli z okazji 50-lecia ich pożycia. Była to wzruszająca 
i przepiękna uroczystość. Jeżeli są takie osoby, które mają rodziców, którym się zbliża bądź mieli już 
50-lecie zachęcam do złożenia takiego wniosku do wręczenia. To jest naprawdę ważne dla tych osób, 
poza tym, że potrafimy je docenić za to, że potrafiły ze sobą długo wytrzymać, żyć, wychować dzieci 
i tworzyć tutaj naszą małą ojczyznę. 1 sierpnia, bo chciałam przypomnieć, że od trzech lat obchodzimy 
tak uroczyście rocznicę Powstania Warszawskiego. W tym roku również mieliśmy taką rocznicę, a nasi 
instruktorzy i uczestnicy zajęć wokalnych oraz instrumentalnych wykonali piękny koncert, w którym 
uczestniczyli mieszkańcy i goście. 2 sierpnia w Brwicach uczestniczyłam w czasie podpisania grantu dla 
OSP Brwice, które otrzymały 10. 000 zł, a pani skarbnik dzisiaj powie, że musimy to uzupełnić kwotą 
dwa razy większą. Chcą wykonać utwardzenie terenu, ale chwała za to, że ochotnicze straże pożarne 
zrozumiały i chcą składać wnioski o dofinansowanie. 2 sierpnia również spotkaliśmy się na drodze 
w Mętnie. Chciałam przypomnieć, że razem z Nadleśnictwem oraz Urzędem Marszałkowskim, gdzie 
otrzymaliśmy środki z ustawy o ochronie gruntów rolnych, wykonamy bez mała kilometr drogi 
w Mętnie. Droga prowadzi do leśniczówki i do OHZ należącego do Nadleśnictwa. W sumie wygrała ten 
przetarg firma Dankom. Koszt całego zadania to 1.657.277 zł, a dofinansowanie, to z Nadleśnictwa 
otrzymaliśmy 573. 600 zł, z Urzędu Marszałkowskiego 827. 400 zł i reszta pochodzi z naszych środków. 
W sobotę w Nawodnej odbyło się uroczyste otwarcie i poświęcenie remizy strażackiej oraz 
poświęcenie i przekazanie nowego ciężkiego pojazdu ratowniczo-gaśniczego. Uroczystość rozpoczęła 
się w kościele, później była pod remizą, a później spotkaliśmy się już na boisku sportowym, właściwie 
takim centrum rekreacyjno-sportowym. W uroczystości wzięli udział między innymi pan Wojewoda 
Zachodniopomorski Zbigniew Bogucki, pani prezes Zarządu Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej pani Emilia Niemyt, Dyrektor Regionalny Dyrekcji Lasów 
Państwowych w Szczecinie pan Andrzej Szelążek i Naczelnik Wydziału Organizacji i Nadzoru Komendy 
Wojewódzkiej PSP w Szczecinie starszy brygadier Robert Tarczyński oraz Zastępca Komendanta 
Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie starszy brygadier Piotr Juzyszyn. Informacyjnie 
chciałabym również powiedzieć, że 8 lipca pan Władysław Wojan złożył rezygnację ze stanowiska 
prezesa Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych. 13 sierpnia na to stanowisko został powołany nowy 
prezes pan Janusz Kloczkowski i przejął obowiązki od tego tygodnia, czyli 23 sierpnia. Będziemy mieli 
okazję się spotkać później, na dużej sali, to pewnie pan prezes również się Państwu zaprezentuje. 
Dziękuję uprzejmie.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Dziękuję bardzo. Przechodzimy do kolejnego punktu, punkt siódmy, informacja przewodniczącego 
Rady dotycząca spraw w okresie międzysesyjnym. W dniach 5, 12, 20 lipca oraz 4, 12 i 18 sierpnia pani 
burmistrz przekazała kserokopie wykazów: nieruchomości lokalowej, położonej w Godkowie Osiedlu 
6/2 przeznaczonej do sprzedaży w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy; nieruchomości 
niezabudowanych, położonych w obrębie 8 miasta Chojna przeznaczonych do sprzedaży w drodze 
przetargów ustnych nieograniczonych; nieruchomości rolnej, położonej w obrębie Krajnik Dolny 
przeznaczonej do sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego; nieruchomości 
niezabudowanych, położonych w obrębie 8 miasta Chojna przeznaczonych do sprzedaży w drodze 
przetargów ustnych nieograniczonych; nieruchomości lokalowych, położonych w Chojnie przy ulicy 
Mieszka I 2/1 4, Godkowie Osiedlu 3/2 i Godkowie Osiedlu 19/2 przeznaczonych do sprzedaży w 
drodze bezprzetargowej na rzecz najemców; nieruchomości niezabudowanych, położonych w obrębie 
8 miasta Chojna i w Jeleninie, przeznaczonych do sprzedaży w drodze przetargów ustnych 
nieograniczonych. Wszystkie pisma są do wglądu w biurze rady. Kolejny punkt 8, rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2021 rok, druk nr 1/XXXVII/2021. Proszę 
o stanowiska komisji: Komisja Finansowa - wszyscy za. Dziękuję. Komisja Komunalna - wszyscy za. 



Dziękuję. Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję. Panią skarbnik proszę o omówienie projektu 
uchwały.  
Skarbnik Agnieszka Górska 
Szanowni Państwo, zaproponowane zmiany w budżecie Gminy Chojna na 2021 rok to zwiększenia i 
zmniejszenia, zarówno po stronie dochodów jak i wydatków. Ogółem proponujemy zwiększenie 
budżetu o kwotę 419. 498 zł i 90 groszy. Wśród zaproponowanych zmian zwiększamy pulę środków 
dochodowych, to są dochody wypracowane, jak i subwencja oświatowa, którą zwiększamy o 134.260 
złotych z przeznaczeniem na pomoce naukowe dla dwóch szkół, to jest Grzybno i Krzymów. 
Zabezpieczamy środki, jako dotacje celowe dla jednostek OSP na terenie gminy Chojna, jako wkłady 
własne do projektów realizowanych przez te jednostki. Chcielibyśmy również zabezpieczyć środki już 
na samodzielne wykonanie wjazdu do remizy w miejscowości Brwice. Tutaj dofinansowanie jest na 
poziomie 10.000 złotych, natomiast udział Gminy to jest około 19.000 złotych. Chcielibyśmy również 
zabezpieczyć środki na rewitalizację murów obronnych, tutaj w szczególności zabezpieczenia tych 
murów, to jest 24.000 złotych, jak i zwiększenie puli środków na zadanie związane z przebudową skate 
parku. Tutaj zwiększenie o 4000 zł. Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania do pani skarbnik odnośnie przedstawionego projektu uchwały? 
Nie widzę, w związku z tym przejdziemy do głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania 
stwierdzam. Iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 9, rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, druk nr 2/XXXVII/2021. Proszę o stanowiska komisji: 
Komisja Finansowa - wszyscy za. Komisja Komunalna -- wszyscy za. Komisja Oświatowa - wszyscy za. 
Dziękuję. Panią przewodniczącą proszę omówienie projektu uchwały.  
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Małgorzata Wójcik 
22 czerwca tego roku do Rady Miejskiej w Chojnie wpłynęła petycja pana (...) ponawiająca żądanie z 
dnia 25 października ubiegłego roku w sprawie poprawy s komunikowania miasta Chojna z przyszłą 
siecią kolei aglomeracyjnej SKM w kierunku Osiedla Lotnisko. Komisja Skarg, wniosków i petycji Rady 
Miejskiej w Chojnie na posiedzeniu w dniu 26 lipca rozpoznała petycję i stwierdziła, że sprawy w niej 
poruszane były już rozpatrywane przez Radę Miejską w Chojnie. Rada rozpatrując petycję w tym 
zakresie w dniu 28 stycznia bieżącego roku podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie 
kolei SKM uznając petycję za bezzasadną. W związku z tym, że w ponowionej petycji nie powołano się 
na nowe fakty ani nieznane wcześniej dowody Komisja rekomenduje pozostawienie tej petycji bez 
rozpatrzenia. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Dziękuję, czy są jakieś pytania do pani przewodniczącej odnośnie przedstawionego projektu? Nie 
widzę, w związku z tym przejdziemy do głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników stwierdzam, iż 
projekt został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 10, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Chojna w roku szkolnym 2021-2022 , druk numer 
3/XXXVII/ 2021. Proszę o stanowiska komisji: Komisja Finansowa - wszyscy za. Dziękuję. Komisja 
Komunalna - wszyscy za. Dziękuję. Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję, panią dyrektor proszę o 
omówienie projektu uchwały.  
Dyrektor Administracji Szkół i Infrastruktury Społecznej Weronika Kotlińska 
Szanowni Państwo, zgodnie z ustawą Prawo oświatowe, Gmina zobowiązana jest do zapewnienia 
uczniom niepełnosprawnym bezpiecznego transportu i opieki w czasie przewozu do przedszkola, 
szkoły lub ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego. Jeżeli zaś pojazd i opiekę zapewniają rodzice, to 
Gmina zobowiązana jest do zwrotu poniesionych przez nich kosztów na podstawie umowy zawartej 
pomiędzy burmistrzem Gminy a rodzicami. Cenę jednostki paliwa w gminie określa na każdy rok Rada 
Gminy w drodze uchwały uwzględniając ceny jednostki paliwa w gminie. Do wyliczenia średniej ceny 
paliwa w gminie na rok szkolny 2021-2022 przyjęto średnie ceny paliw, autogazu, oleju napędowego i 
benzyny w mieście Chojna na stacji paliw Orlen, Circle, Progres i Setpol. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 



Dziękuję, czy ktoś z Państwa ma pytania do pani dyrektor odnośnie przedstawionego projektu? Nie 
widzę, w związku z tym przejdziemy do głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania 
stwierdzam, iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 11 rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie zwolnienia Dyrektora Publicznego Bajkowego Przedszkola Miejskiego w Chojnie z obowiązku 
realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć, druk numer 4/XXXVII/ 2021. 
Stanowiska komisji: Komisja Finansowa - wszyscy za. Dziękuję. Komisja Komunalna - wszyscy za. 
Dziękuję. Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję, panią dyrektor proszę o omówienie projektu.  
Dyrektor Administracji Szkół i Infrastruktury Społecznej Weronika Kotlińska 
Szanowni Państwo, podjęcie niniejszej uchwały jest jak najbardziej zasadne. Dyrektor Bajkowego 
Przedszkola Miejskiego w Chojnie obecnie w placówce ma 10 oddziałów, które, jak wiemy, są oddalone 
od siebie. Jest to na ulicy Wilsona i na ulicy Sikorskiego na lotnisku. Od roku szkolnego 2021-2022 
zostanie otwarty jedenasty oddział przy ulicy Sikorskiego. Umożliwi to dyrektorowi dyspozycyjność i 
efektywność pracy. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Dziękuję, czy są pytanie do pani dyrektor odnośnie przedstawionego projektu? Nie widzę, w związku 
z tym przejdziemy do głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt 
został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 12 rozpatrzenie projektu projektu uchwały w sprawie 
sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości niezabudowanej położonej w obrębie 4 miasta 
Chojna, ulica Słowiańska, druk nr 5/XXXVII/2021. Proszę o stanowiska komisji: Komisja Finansowa - 
wszyscy za. Dziękuję. Komisja Komunalna - wszyscy za. Dziękuję. Komisja Oświatowa - wszyscy za. 
Dziękuję. Proszę panią burmistrz o omówienie projektu uchwały.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Właściciel działki zwrócił się do nas z prośbą o sprzedaż nieruchomości przylegającej do jego działki, a 
właściwie wydzielonego pasa, który miałby poprawić warunki zamieszkania. Działka służy przede 
wszystkim do prowadzenia działalności i dzięki sprzedaży ułatwili byśmy mu prowadzenie tej 
działalności w tym miejscu. W związku z tym przedstawiam Wysokiej Radzie pod rozwagę i możliwość 
przegłosowania tego projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Dziękuję, czy są pytania do pani burmistrz odnośnie przedstawionego projektu? Nie widzę, w związku 
z tym przejdziemy do głosowania. Dziękuję. na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt 
został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 14, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Chojna. 
Przepraszam pominąłem jeden punkt. Przepraszam punkt 13, rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości niezabudowanej położonej w obrębie 
Nawodna, druk nr 6/XXXVII/2021. Proszę o stanowiska komisji: Komisja Finansowa - wszyscy za. 
Komisja Komunalna - wszyscy za. Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję, panią burmistrz proszę o 
omówienie projektu.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Panie przewodniczący , Wysoka Rado, właściciele dwóch działek, w których akurat mają swoje działki 
zamieszkane, zabudowane, zwrócili się z prośbą o sprzedaż działki, która jest działką drogową, ale służy 
tylko im, jako działka dojazdowa. W związku z tym, ponieważ mamy tutaj opinie sąsiadów, również 
pozytywną, poza jedną osoba zmarłą, nie mogliśmy o trzymać tutaj opinii, to nikt nie widział przeszkód, 
żeby tę działkę kupili właśnie mieszkańcy. W związku z tym przedstawiam Wysokiej Radzie pod 
rozwagę i ewentualnie do przegłosowania propozycję sprzedaży tego fragmentu działki.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Dziękuję, czy są jakieś pytania? Nie widzę, w związku z tym przejdziemy do głosowania. Proszę o 
uruchomienie procedury głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż 
projekt został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 14 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Chojna i 
przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjne, druk nr 7/XXXVII/2021. Proszę o stanowiska 



komisji: Komisja Finansowa - wszyscy za. Dziękuję. Komisja Komunalna - wszyscy za. Dziękuję. Komisja 
Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję. O omówienie projektu uchwały proszę panią burmistrz.  
 
 
Burmistrz Barbara Rawecka 
Panie przewodniczący, Wysoka Rado, w związku ze zmianami, które nastąpiły w zapisach ustawowych, 
zarówno Wodociągi Zachodniopomorskie w Goleniowie oraz Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych, 
jako dostawcy wody, złożyli zmiany, które ustawowo są wymagane. Jest wniosek do rady, aby rada 
przyjęła proponowane zmiany i ten regulamin, który ostatecznie po zaaprobowaniu przez radę miejską 
dotrze do Wód Polskich, które wydadzą opinię na temat właśnie planu, zarówno dostarczanie wody, 
jak i odprowadzania ścieków na terenie gminy Chojna.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Dziękuję, czy są jakieś pytania odnośnie przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę , w związku z 
tym przejdziemy do głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt 
został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 15 wolne wnioski i informacje. Kto z Państwa radnych 
chciałby zabrać głos? Rozumiem, że nie ma pytań. W związku z tym Szanowni Państwo, bardzo 
Państwu serdecznie dziękuję. Zamykam w dniu dzisiejszym obrady sesji rady miejskiej w Chojnie. 
Dziękuję bardzo, życzę miłego popołudnia.  


